

ឧបសម្ព័ន្ធ A

សេចក្តី សង្ខេបអំពី ភាសាងាយយល់

គោលនយោបាយស្តី ពី ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ, ហ្វេស៊ី, និង មេសូតឌី (Houston Methodist)

សេវាកម្ម ហ្វេស៊ី, និង មេសូតឌី (Houston Methodist) ប្តេជ្ញាចិត្តផ្តល់ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ, ជូនបុគ្គលនានា ដែលអ្នកគ្មានធានារ៉ាប់រង ឬ អ្នកមានធានារ៉ាប់រងមិនពេញលេញ ដែលមិនមានសិទ្ធិ ស្របច្បាប់ចំពោះកម្មវិធីរដ្ឋាភិបាលឬតាមរបៀបផ្សេងទៀត មិនអាចបង់ប្រាក់ សម្រាប់ការថែទាំដែលចាំបាច់ខាងវេជ្ជសាស្ត្រ និងសង្គ្រោះបន្ទាន់ ដោយផ្អែកលើស្ថានភាពហិរញ្ញវត្ថុ, ផ្ទាល់ខ្លួន, និងពួកគេ។

អ្នកជម្ងឺ នានាដែលប្រាក់ចំណូលក្រុមគ្រួសាររបស់ពួកគេមានត្រឹម 200% ឬក្រោមនេះ នៃកម្រិតភាពក្រីក្រថ្នាក់សហព័ន្ធ (FPL) នោះ មានសិទ្ធិ ស្របច្បាប់ទទួលបានសេវាកម្មឥតគិតថ្លៃនិងអ្នកជម្ងឺ នានាដែលប្រាក់ចំណូលក្រុមគ្រួសាររបស់ពួកគេមានលើសពី 200% ប៉ុន្តែមិនច្រើនជាង 400% នៃ FPL នោះ មានសិទ្ធិ ស្របច្បាប់ទទួលបានសេវាកម្មនានាតាមចំនួនដែលបានចុះថ្លៃ។ អត្រាបញ្ចុះតម្លៃមិនស្មើស្របច្បាប់ចំនួនទឹកប្រាក់មធ្យមនៃ ហ្វេស៊ី, និង មេសូតឌី (Houston Methodist) និងទទួលបានបង់ប្រាក់ពីការធានារ៉ាប់រងជាលក្ខណៈឯកជន និងមេឌី មែរ (Medicare), ដែលរួមមានការទូទាត់ប្រាក់អ្នកជម្ងឺណាម្នាក់ក្តី, ដល់សំណុំបែបបទស្តីពីការដកហូតយកប្រាក់របស់ប្រាក់រួមគ្នានិងការធានារ៉ាប់រងរួមគ្នា។

អ្នកមិនតម្រូវឱ្យរៀបចំការបង់ប្រាក់ជាមុន ឬការរៀបចំបង់ប្រាក់សម្រាប់សេវាកម្មចាំបាច់ខាងវេជ្ជសាស្ត្រ និងសង្គ្រោះបន្ទាន់មុន ការប្រគល់ជូនសេវាកម្មនានាឡើយ។ ប៉ុន្តែបើអ្នកតម្រូវឱ្យបង់ប្រាក់ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលបានចុះថ្លៃ ហើយអ្នកមិនអាចបង់ប្រាក់ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលបានចុះថ្លៃពេញលេញឡើយ ក្រោយពីសេវាកម្មនានាត្រូវបានផ្តល់ជូននោះ ហ្វេស៊ី, និង មេសូតឌី (Houston Methodist) នឹងព្យាយាមប្រមូលចំនួនទឹកប្រាក់ដែលបានចុះថ្លៃនេះ។ ហ្វេស៊ី, និង មេសូតឌី (Houston Methodist) នឹងផ្តល់ជូនរបាយការណ៍អំពីការទូទាត់វិក្កយបត្របច្ចេកទេស ដែលស្នើសុំការបង់ប្រាក់ពីអ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចបង់ប្រាក់ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលបានចុះថ្លៃនេះ ចំពោះការបង់ប្រាក់មួយដងនោះ ហ្វេស៊ី, និង មេសូតឌី (Houston Methodist) ផ្តល់ជូនជម្រើសនានាអំពីការបង់ប្រាក់បន្តគិតតម្លៃប្រាក់។ ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលបានចុះថ្លៃណាមួយនៅតែមិនទាន់បង់ប្រាក់នោះ នឹងត្រូវសងត្រឡប់ទៅទីភ្នាក់ងារប្រមូលប្រាក់វាយ ភាគីទីបី សម្រាប់ការព្យាយាមប្រមូលប្រាក់បន្ថែម។ សកម្មភាពប្រមូលប្រាក់ភាគីទីបី នឹងមិនរាប់បញ្ចូលឯកសិទ្ធិ ផ្ទាល់ខ្លួនការរដ្ឋ, វិញ្ញាបនបត្រ ឬការជូនដំណឹងពីការិយាល័យឥណទាន។

ឯកសារថតចម្លងមួយច្បាប់ឥតគិតថ្លៃ ស្តីពីគោលនយោបាយជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ, ហ្វេស៊ី, និង មេសូតឌី (Houston Methodist), គោលនយោបាយស្តីពីការអនុវត្តន៍ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ, និងការប្រមូលប្រាក់ ដែលអាចមាននៅលើវិបសាយ ហ្វេស៊ី, និង មេសូតឌី (Houston Methodist) តាមអាសយដ្ឋាន www.HoustonMethodist.org/Billing, ដែលអាចមាននៅទីនៃការអនុញ្ញាតឱ្យចូល និងការចុះបញ្ជីឈ្មោះ អាចទទួលបានដោយទាក់ទងមកការិយាល័យកិច្ចការជំនួយថ្នាក់កណ្តាល តាមលេខ (ក្តី, ដេស្ត្រក 832-667-5900, (តិចតិ តថ្ងៃ) 877-493-3228, និងអាចត្រូវបានស្នើសុំតាមប៉ុស្តិ៍ប្រៃសណីយ៍៖

សេវាកម្ម ហ្វេស៊ី, និង មេសូតឌី (Houston Methodist)
Centralized Business Office
Attn: Financial Assistance Unit
701 S. Fry Road
Katy, TX 77450

សេចក្តី សង្ខេបអំពី ភាសាដែលងាយយល់នេះ, គោលនយោបាយស្តី ពី ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុគោលនយោបាយស្តី ពី ការអនុវត្តន៍ ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ, និងការប្រមូលប្រាក់ អាចមានជាសាភាជាច្រើន តាមការទាក់ទងនានាដែលបានរៀបរាប់បញ្ជី ខាងលើ ។

អង្គការជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ, ហ្វូស្តូ, ន មេសូតឌី (Houston Methodist) ដែលអាចឆ្លើយសំណួរនានា និងផ្តល់ជូនព័ត៌មាន អំពី គោលនយោបាយស្តី ពី ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ, និងដើម្បី ជួយអ្នកចំពោះដំណើរការដាក់ពាក្យសុំអាចជួបសមាជិកអង្គ ភាពជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ ពី ថ្ងៃច័ន្ទ ដល់ថ្ងៃសុក្រ នៅចន្លោះម៉ោង 7:00 ព្រឹក ដល់ 7:00 ល្ងាច និងថ្ងៃសៅរ៍ នៅចន្លោះម៉ោង 8:00 ព្រឹក ដល់ 12:00 រសៀល តាមលេខ 832-667-5900 ឬ 877-493-3228។

នៅពេលលោកអ្នកបានបំពេញពាក្យសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ, សូមភ្ជាប់ឯកសារគ្រប់ដែលទាមទារទាំងអស់និងបញ្ជី, នតាមប៉ុស្តិ៍ ប្រៃសណីយ៍ទៅអង្គការជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ (Financial Assistance Unit) សូមពិនិត្យមើលអាសយដ្ឋានដែលបានរៀបរាប់ ខាងលើឬបញ្ជី, នតាមទូរសារទៅអង្គការជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ (Financial Assistance Unit) តាមលេខ 832-667-5995។